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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ann Linde (S)

2017/18:36 EU:s framtid

EU-kommissionen presenterade den 1 mars i år en vitbok om EU:s framtid där 
kommissionen redogör för fem alternativ för hur unionen kan utvecklas och 
förändras de kommande tio åren. 

Vitboken har sedan följts upp med en rad diskussionsunderlag med olika idéer 
och förslag på några sakområden och tanken är att EU-27-kretsen ska landa i 
vad den tycker vid stats- och regeringschefernas möte i december. 

Fram tills nu har det varit väldigt tyst från regeringens sida om vad de anser om 
dessa förslag, och på frågor har regeringen svarat att den måste få mer tid att 
analysera detta. Regeringen har nu haft mer än sex månader på sig att fundera 
kring dessa scenarier och utvärdera vad man själv tycker i den mycket 
grundläggande frågan om den framtida utvecklingen av EU. 

Med anledning av det som anförs ovan vill jag fråga statsrådet Ann Linde:

 

Vad anser statsrådet och regeringen i frågan om EU:s framtid, hur tänker 
statsrådet och regeringen driva sin linje i EU-kretsen och hur avser statsrådet 
och regeringen att förankra sin linje på hemmaplan?

………………………………………

Ulrika Karlsson i Uppsala (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-25
Besvaras senast
2017-10-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


